
Styremøte 06.02.2024 

Tilstede: Yngve Jørgensen, Kristoffer Sætran, Hege L. Aas, Christin Dypvik og Natasja Hansen 

Referent: Natasja Hansen 

 
Sak 01/24: Godkjenning av referat   

Styremøtereferat fra 09.01.24 er godkjent. 
   
 

Sak 02/24: Økonomi   

Klubbens økonomi er god.   
Årsregnskap er levert til revisor.  
 

Sak 03/24: Mailer 

Mailer gjennomgått og svart ut.  
Det er kommet e-post om årsmøte i NKK region Nordvestlandet. Klubben kan sende tre 
representanter, Yngve, Natasja og Hege drar.  
 

Sak 04/24: Kurs 

Det vil bli satt opp flere kurs gjennom våren. 
Agility Introkurs 24.-26.05, Maren er instruktør.  
Valpekurs 08-10.03, Maren er instruktør. 
Rallylydighetskurs for viderekomne 22.-24.03, i skrivende stund venter vi på svar fra instruktør. 
Handlerkurs med Toril Dønheim 19.-21.04. Det må være minimum 8 stk (maks 14.stk) for at kurset 
skal avholdes. Toril tar kr.2000,- pr påmeldte ekvipasje i kurshonorar.  
 
 

Sak 05/24: Arrangement 

Styret har mottatt budsjett fra utstillingskomiteen. Budsjettet sendes tilbake igjen for endring på 
kiosk og forpremier, dette p.g.a. at det ikke er fakturert inn utgifter i kiosken og at det ikke er behov 
for innkjøp av fôr da Royal Canin har takket ja til å være hovedsponsor. 
 
Agilitykomiteen har sendt e-post med et rosett-tilbud og styret godkjenner rosettbestillingen.  Videre 
ønsker styret at Ag-komiteen sender et budsjett for kommende arrangement i nær framtid.  
 
Rallylydighetskomitéen leter fortsatt etter dommer til et evt. stevne i høst. 
 

Sak 08/24: Dugnader 

Det er skiftet taklamper i gangen på klubbhuset. 
Det ønskes nye utelys på huset, eventuelt med bevegelsessensor. 
Det bør lages en midlertidig bruksanvisning på lysbryterne til utelysene som er lagt opp så langt.  
 
Styret skal prøve å planlegge litt forskjellige dugnader som bør gjøres utover året på neste møte. 
 
 

Sak 07/24: Eventuellt. 

- Det skal kjøpes inn slå og henglås til boden med alle weight pull selene.  

- Inventarliste over klubbens alle eiendeler bør lages -  Bente har tatt på seg oppgaven om å 

lage denne oversikten. 



- Det jobbes videre med et årshjul som viser klubbens aktiviteter i form av f.eks stevner, kurs og 

medlemsmøter. Dette vil kommer ila mars.  

- Det skal lages et eget årshjul for styret for bedre oversikt over oppgaver som må gjøres og 

frister for evt. gjennomføring.  

- Det skal kjøpes inn en Officepakke til styret.  

- Klubbjakker, styret jobber videre med å innhente tilbud.  

 


